
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 1. oktober 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1925

Vil ministeren på baggrund af ministerens svar på SUU alm. del - spørgsmål 89 oplyse,

hvorvidt regionerne i henhold til Helhedsplanen på scleroseområdet har iværksat en styr-

kelse af kapaciteten på scleroseklinikkerne, herunder opkvalificering af sclerosesygeple-

jersker, med henblik på, at patienter med progressiv sklerose får mulighed for at blive til-

set på en skleroseklinik – og i forlængelse heraf oplyse, hvordan midlerne til regionernes

forstærkede indsats iht. Sclerosehelhedsplanen er udmøntet regionsvis og på de enkelte

scleroseklinikker.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jane.Heitmann@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann
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